
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 19. december 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 307 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL). 

 

Spørgsmål nr. 307:  

”Ministeren bedes give en status på, hvor mange forløb for specialistuddannelse af 

læger indenfor allergiområdet, som hhv. er oprettet og igangsat, fordelt på de fem 

regioner og for perioden fra Sundhedsstyrelsens status på allergiområdet og anbefa-

linger blev offentliggjort i 2017 og til december 2018? ” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for min besvarelse anmodet om bidrag fra de Lægevidenska-

belige Selskaber. På den baggrund forventer jeg at kunne besvare spørgsmålet primo 

februar 2019. 
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